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Protokoll Alpina rådet 160113 
 
Ulf Lidberg  Lasse Kjällberg   Katarina Fahlén 
Lars Melin (ej närvarande) Tom Pietilä  Anna Blixt Ottosson  
Ulf Olofsson  Tommy Eliasson Winter  
Inger Nordqvist  Anders Sundqvist  
Janne Klein   Karin Sundberg  

1.   Föregående protokoll 
      Protokollet godkändes 
 
Beslut 
* TEW kan anställa Rikstränare efter att ha informerat AR 
* AS uppdras att skapa en arbetsgrupp för kommande dimensionering, både kort- och långsiktigt 
 
2.    Lägesrapport  
a.    Lägesrapport SSF 
NC har övergått 100% på VM 160101. KF är tf. FD. 
 
b.    Lägesrapport Landslagen  
i.     Verksamhet 
Skador på aktiva 
 
 ii.     FoU 
Joakim Nord är anställd 20% för att hjälpa tränare med utvecklingsprojekt. Ska inte leda till forskning 
Robert Nilsson 100% 
Viktigt att leda utveckling istället för att följa 
iii.    Ekonomi 
Ekonomi enligt plan. Kan bero på att det är färre åkare pg a skador 
 
c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 
i.       Ekonomi (budget/utfall) 
Inget utöver plan 
ii.     Skiduniversitetet 
Umeå, ingen ny backe i Umeå inom snar framtid. Backen är förutsättning för skidhögskola i Umeå 
iii.    Skidgymnasier 
Fartläger 2-5/1 2016. Samarbetet mellan gymnasierna fungerade bra. Lyckad samarbetsform 
iv.    Utbildning 
Utbildningar generellt minskar  
Unga Ledare ökar 
v.     Tävlingsplanering 
Viktigt att Storslalom prioriteras mer i kommande tävlingsplanering.  
vi.   Ungdomsverksamheten  
Inget att notera 
d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
i.     Barn & Ungdom 
Fysiskt möte i 160118  
ii.    Junior & Senior   
Ingen rapport 
iii.    Regelgrupp 
Ingen rapport 
iv.    Utbildningsgrupp 
Utbildningsgruppen har möte 23/2 2016 
 
3.     AR´s aktivitetsplan 
Ingen kommentar  

 

 

 



       

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 2 
 

4.    Föranmälda frågor   

 

a. Rikstränare 

Många bra sökare till tjänsten. Nu finns det kvalificerade kandidater och TWE beslutar vem som ska 

erbjudas tjänsten 

Rikstränaren ska  driva svensk idrottslig alpin skidåkning framåt 
 
b. Skidgymnasier Dimensionering 
Tidsplan för dimensioneringen av RIG-verksamheten 2017-2020 

September 2015 RF sänder ut den frågemanual som SF har att besvara innan SF-hearing samt det 

frågebatteri SF och ansökande kommun skall besvara vid ansökan av RIG.  

okt – dec 2015 SF-hearings enligt särskild tidsplan.  

december 2015 Riksidrottsstyrelsen fastställer direktiven som utgör underlagen för 

dimensioneringen 2017-2020.  

31 januari 2016 Sista dag för kommuner och enskilda huvudmän att efter samråd med berört SF att 

ansöka om nya RIG 2017-2020. Kommuner ansöker hos Riksidrottsförbundet, medan enskilda 

huvudmän ansöker hos Statens skolinspektion.  

april-maj 2016 RS förslag om dimensionering på remiss hos SF.  

juni 2016 RS fattar beslut om dimensionering.  

31 augusti 2016 Skolverket fattar, efter förslag från RF, slutgiltigt beslut om var RIG ska anordnas 

samt hur många platser respektive RIG erhåller. Beslutet gäller i tre år. 

 

Viktigt inför dimensionering 21-24 med utvärdering av nuvarande antal RIG. Dimensionering i 

förhållande till Strategiarbetet 

Arbetsgrupp som AS sammankallar. Förslag på namn kan skickas till AS 

 

c. Kommunikation Distrikt 

TEW har skickat uppdatering till distrikt och AK. Ambition att skicka  var annan månad 

 

d. AR 15-16 

Inget att notera 

 

e.Strategiarbetet hur/när går vi vidare 

Strategiarbetet ska ligga till grund för framtida verksamhet 

Underlag för att hitta en målbild och därmed handlingsplan 

Mätbara mål 

Förhoppningsvis kan arbetet presenteras på Ski Funtastic 

 

f. Skidhögskolor framtid 

TWE/JS (Johan Sares) tar över universitetsfrågan efter NC 

AR informeras om arbetet 

 

5. Övriga frågor under mötet 

Inga övriga frågor anmäldes 

 

6 Kommande möte 

Ulf återkommer med förslag på datum för fysiskt möte 

 

 
 
 
   


